
Referat af bestyrelsesmøde d. 14/8 kl. 20.00 i nr. 

72 

 

Ad. 1 

Sommerfesten d. 25/8 kører på skinner. Vi har lejet et telt så grillfesten 

kan gennemføres uanset vejret. Vi har også bestilt noget musik til 

teltet:)  

Grillen tændes kl. ca. 17, og vi håber alle som har mulighed for det, 

kommer forbi med deres mad og drikke, så vi kan få en hyggelig aften 

sammen. 
 

Ad. 2    

Vi talte om hvad vi gør mht. vedligeholdesen af vores fællesarealer, da vi 

synes den nuværende ordningen er meget dyr. Vi besluttede at fra og 

med næste sommmer/forår, betaler vi hver gang de kommer, istedetfor 

en fast pris hver måned (som nu). Vi havde indhentet forskellige tilbud og 

der kan være penge at spare...kodeordet i denne forbindelse er KAN:) 

 

Ad. 3 

Jesper (30) er igang med at arrangere et informationsmøde d. 11/9, hvor 

vi gennemgår resultaterne fra undersøgelsen vedr. fejl og mangler som 

blev lavet i foråret. Vi vil ved samme lejlighed (ved fælles hjælp) 

gennemgå/vise vedligeholdelsesopgaver med bla. fyret, vandlåse, 

ventilation mm. Vi prøver at låne et af de tomme huse af Jørgen til 

gennmgangen (mere herom senere). 

Jesper kan have svært ved at komme rundt med invitationerne til mødet, 

og Ib meldte sig som hjælper, hvis det er nødvendigt. 
 

Forsat go sommer;) 

 

Bestyrelsen. 

 


